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Hei alle flotte foreldre  

Vel overstått sommer og ferie. Vi er godt i gang med nytt barnehageår og har gjennomført 
sommeråpen barnehage. Evaluering av sommeråpen barnehage er i gang, og vi har oversikt over 
hvem som benyttet dette av de som var påmeldt. Kostnadene er ikke endelig da vi fortsatt har noen 
som avvikler ferie.         Tabell over de ukene flest tok ferie: 

Uke 28 mandag tirsdag Onsdag  Torsdag  fredag Tot  % ca 
påmeldt 50 50 50 48 46 244  
møtte 37 38 36 34 31 176 72 % 
Ikke møtt 13 12 14 14 14 67 27 % 

 

Uke 29 mandag tirsdag Onsdag  Torsdag  fredag Tot  % 
påmeldt 10 10 9 10 9 48  
møtte 6 5 7 8 7 33 68 % 
Ikke møtt 4 5 2 2 2 15 31 % 

 

Uke 30 mandag tirsdag Onsdag  Torsdag  fredag Tot  % 
påmeldt 5 5 5 5 6 26  
møtte 4 3 3 3 3 16 61 % 
Ikke møtt 1 2 2 2 3 10 38 % 

 

Uke 31 mandag tirsdag Onsdag  Torsdag  fredag Tot  % 
påmeldt 20 20 19 20 19 98  
møtte 13 13 15 14 12 67 68 % 
Ikke møtt 7 7 4 6 7 31 31 % 

 

Uke 32 mandag tirsdag Onsdag  Torsdag  fredag Tot  % 
påmeldt 33 33 32 33 32 163  
møtte 26 28 27 26 23 130 79 % 
Ikke møtt 7 5 5 7 9 33 20 % 

 

Som dere ser av tabellen er det en god del av barna som ble påmeldt som ikke kom, eller ikke hadde 
behov. Bemanningen er satt etter antall påmeldte barn. Når det i gjennomsnitt er 30 % av barna som 
ikke møter blir dette ei dyr drift av sommeråpen barnehage. Men vi ser at det var en god del barn 
som hadde et behov gjennom disse ukene. Endelig evaluering kommer når kostnadene er klar.  

 



Visma flyt barnehage 

Nå har barnehagen fått oppgradert digitalt utstyr og vi er i full gang med Visma flyt barnehage. Alle 
barn og foreldre er lagt inn i systemet. Barnehagen benytter en app som heter « Min barnehage 
ansatt». Den er lastet ned på alle telefoner og nettbrett. De ansatte tok den i bruk fra 15.august og 
«sjekker inn» barna inn og ut når de kommer og de blir hentet, det brukes også ute som tellelister.  

Dette er med på å kvalitetssikre administrasjon av barnehagen. 

Vi ønsker også at dere foreldre laster ned appen «min barnehage – foresatt» slik at vi kan sende 
beskjeder, skjema, skriv osv direkte til dere. 

Salangen skole har hatt dette i mange år og har lettet arbeidet og kvalitetssikret tjeneste. De av dere 
som har elever i skole kjenner til systemet. 

Vi tenker at vi tar dette opp på foreldremøtene i høst og viser dere appen og funksjoner. 

Kompetanseløftet 

Fokus for Salangen kommune er kompetanseløftet for laget rundt barnet. Vi skal sammen bli bedre 
rustet til å oppdage og hjelpe barn tidlig. Prosessen går i perioden 2020 – 2025 og involvere alle 
ansatte. På bakgrunn av kartlegging i « learnlab» har vi kommet fram til mål for Vasshaug 
barnehage: 

« I Vasshaug barnehage SKAL de ansatte være aktive i lek og aktiviteter slik at alle føler 
seg inkludert og lærer seg og inkludere» 

Tiltak: 

• Personalet skal prate med hvert enkelt barn hver dag på sin avdeling, si hei og hade 
(avkryssingskjema for å sikre at alle barna blir sett og hørt hver dag) 

• kartlegging sårbare barn 
• Hjelpe barna til å bygge relasjoner til hverandre – Kari Pape fargekartlegging, observasjon 
• Framsnakke alle barna 
• Støttende voksne i barns lek, skape rom/innby til lek 
• Kompetanseheving i adferd og språk, 6 kursdager i regionen. 6 pedagoger deltar  
• Samarbeide med foreldre i holdningsarbeid, og ta felles ansvar for å støtte og styrke barnet. 

Tiltak: framsnakke hverandre og ikke negativt om andre barn, foreldre og naboer, gi positive 
tilbakemeldinger  

• Samarbeide tverrfaglig i laget rundt barna 

Noen av disse er selvfølgelig en selvfølge, men vi ønsker ei kartlegging/dokumentasjon for å sikre 
dette. 

Jeg har rettet forespørsel til Bardu kommune om at Vasshaug barnehage kan delta på Bardu sin 
kursdag 14.november i kompetanseløftet. Har ikke fått svar på denne, men gir beskjed så fort jeg får 
svar. 

 

Med vennlig hilsen  

Liz Karina Heggelund, enhetsleder 


